
Motion till Lunds kommunfullmäktige

Återbruk av inventarier

Vi i Feministiskt Initiativ ser att kommunens befintliga resurser och tillgångar bör tas vara på och
återanvändas vid varje möjligt tillfälle. Det handlar för oss om att ta ansvar för klimat och ekonomi
och inte bidra till slit-och-släng. Sett ur ett ekonomiskt perspektiv är det ofta kapitalförstörelse att
kassera fungerande inventarier och riva fungerande verksamhetsbyggnader.

Ett exempel på ohållbart tillvägagångssätt var rivningen av Svaneskolan samt hanteringen av skolans
inventarier i samband med rivningen. Trots att mycket gott initiativ togs med att anordna en digital
loppis hamnade mycket tidigare skolmaterial och inventarier på tippen. Hanteringen av inventarierna i
samband med stängningen av skolan skedde också på ett ohållbart sätt där till exempel ribbstolar
skulle monteras ner under tiden idrottslektion pågick vilket resulterade i besvär för personal och
elever.

Feministiskt Initiativ ser att det i framtiden måste finnas ett strukturerat och effektivt sätt att ta vara på
inventarier vid omorganisering eller ombyggnation av verksamheter. Vi föreslår därför att en
kommunövergripande handlingsplan tas fram där en verksamhets inventarier till exempel i första hand
erbjuds andra kommunala verksamheter, i andra hand erbjuds anställda vid den berörda verksamheten
och i tredje hand läggs upp på ett digitalt eller fysiskt loppis. Målet med handlingsplanen ska vara att
alla inventarier återanvänds och prissättningen vid eventuell försäljning ska därför vara maximalt så
hög som kommunens totala kostnader i samband med att arrangera densamma.

Vi i Feministiskt initiativ föreslår kommunfullmäktige besluta

- att uppdra åt kommunstyrelsen att ta fram en handlingsplan för återbruk av inventarier i enlighet
med motionens intention.
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